

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請</b> 編號 Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302770858	COSMO ESQUIR	E 10, 35	06-06-2014	都市麗人 (國際)集團有限公司 (COSMO LADY (INTERNATIONAL) COMPANY LIMITED) 香港 九龍長沙灣 788號 羅氏商業廣場 26樓 2603室	中港知識產權有限公司 香港 港灣道 1 號 會展廣場辦公大樓 30 樓 3011 室
302995741	APP Pumps7		19-09-2014	WAI TAT CHI ELECTRICAL MACHINERY COMPANY LIMITED Room 12, 13/F., Block A, Veristrong Industrial Centre, 34-36 Au Pui Wan Street, Sha Tin, Fo Tan, Hong Kong	KWOK WING TUNG, Rosita 2A KING'S COURT 11 MAN FUK ROAD, HO MAN TIN, KOWLOON HONG KONG

公報編號 Journal No.: 693 公布日期 Publication Date: 15-07-2016

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

302996362

健力補<sup>33</sup>

14-11-2014 尹國橋

香港 新界沙田火 炭禾香街 9-15 號 力堅工業大廈五樓

A 室

尹國橋

香港 沙田火炭禾香街 9-15 號 力堅工業大廈五樓 A 室

303655530



18-03-2016

WINSOME (PACKING & STATIONERY)
LIMITED
B1-B6, 11/F.,
Block B, Texaco
Road Industrial
Centre, 14-22
Wang Lung
Street, Tsuen
Wan, N.T. Hong
Kong

Stevenson, Wong & Co. 4/F & 5/F, Central Tower, No. 28 Queen's Road Central HONG KONG